
Aan:                                  Het College van B&W Echt-Susteren
Van:                                  GroenLinks Echt-Susteren
Betreft:                             afzien van innen eigen bijdrage jeugdzorg, art. 33 RvO

Echt, 11 februari 2015

Geacht college,

Sinds begin dit jaar moeten ouders van kinderen die gebruik maken van jeugd-
ggz daarvoor een maandelijkse eigen bijdrage betalen. Die bijdrage kan opgeteld 
oplopen tot wel 1500 euro per jaar. In de zorgsector leeft de vrees dat dit 
drempelverhogend werkt waardoor kinderen met psychische problemen zich 
minder snel kunnen laten behandelen.

De gemeente Den Haag maakte deze week bekend dat zij een deel van de 
ouderbijdrage voor jeugd-ggz niet gaan innen. Redenen hiervoor zijn dat de 
gemeente zo min mogelijk extra drempels wil creëren en dat men de regeling 
een administratieve nachtmerrie vindt. Bovendien is dit een krachtig signaal naar 
het kabinet. Ook de Amsterdamse wethouder Zorg heeft zich inmiddels hierbij 
aangesloten. 

GroenLinks maakt zich grote zorgen over het drempelverhogende effect van deze 
eigen bijdrage. Wij zouden het een goede ontwikkeling vinden als Echt-Susteren, 
net als Den Haag, afziet van het innen van deze eigen bijdrage.

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Kunt u een inschatting geven hoeveel personen in Echt-Susteren jaarlijks 
te maken zullen krijgen met de eigen bijdrage voor jeugd-ggz? Welke 
bedragen zijn hiermee gemoeid?

2. Hoe hoog zijn de uitvoeringskosten die nodig zijn om de eigen bijdrage 
voor jeugd-ggz te innen?

3. Bent u bereid om in Echt-Susteren af te zien van het innen van de eigen 
bijdrage voor de jeugd-ggz?

Ook voor specialistische jeugdzorg geldt dat de ouderbijdrage voor 
dagbehandeling en verblijf een drempel op kan werpen. Hierdoor kan zowel 
de toegankelijkheid als de effectiviteit van de jeugdhulp worden belemmerd. 
Diverse organisaties uit het veld hebben daar enkele weken geleden een 
brandbrief over gestuurd aan de tweede kamer1. Volgens hen zijn de bestaande 

1 Zie: http://www.jeugdzorgnederland.nl/contents/documents/brief-ouderbijdrage-gezamenlijke-branches-
19012015.pdf



uitzonderingsmogelijkheden uiterst restrictief en bieden die geen mogelijkheden 
voor maatwerk. Ook hier geldt dat de bureaucratische procedure die hier bij 
hoort de administratieve lastendruk aanzienlijk verhoogt.

4. Bent u bereid om in Echt-Susteren af te zien van het innen van de eigen 
bijdrage voor specialistische jeugdzorg? Zo nee, waarom niet?

Staatssecretaris van Rijn heeft laten weten dat hij gaat onderzoeken of ouders 
door de eigen bijdrage worden belemmerd bij het zoeken naar hulp voor hun 
kinderen.

5. Mocht u niet bereid zijn af te zien van de eigen bijdrage voor jeugd-ggz 
en jeugdzorg, bent u dan bereid deze in ieder geval op te schorten in 
afwachting van het onderzoek van de staatssecretaris?

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Jos E. Janssen
Fractievoorzitter GroenLinks Echt-Susteren


